



敬啟者：本園現有下列 10 月份通告通知家長，請家長留意並按時跟進。

- (一) 10 月份之學費，家長請於十號前親臨校務處或放入學生通告袋內繳交。校車生可放進每月派發之收費袋內，連同校車費一併繳交。
- (二) 10 月 1 日(星期二)為國慶日假期。
- (三) 10 月 11 日(星期五)為重陽節假期。
- (四) 10 月 17 日(星期四)為「到校免費流感疫苗計劃—第一次噴鼻式」，凡參加此計劃之學生，請注意以下事項：
 1. 參與此計劃之學生於當天上午課堂時段安排接受噴鼻式疫苗。
 2. 如學童有缺席或身體不適，將會安排於第二次(28/11/2024)到校時進行。
 3. 若在接受疫苗後 6 至 12 小時內可能出現發燒、肌肉疼痛，以及疲勞等症狀，這些症狀通常會在兩天內減退，建議多休息。
(有關詳情可瀏覽衛生防護中心網頁 <http://www.chp.gov.hk/tc/features/17980.html>)。
若持續發燒或不適或呼吸困難，必須立即求醫，或帶同學生手冊到「新都醫務中心」跟進，費用全免。
家長如有問題，可直接致電 24406618 與該診所聯絡或向本園查詢。
 4. 需準備文件：
若學生持有「**新都醫務中心**」發出之**疫苗注射紀錄咭**，可於當日攜帶以作記錄。
- (五) 10 月 23 日(星期三)安排 K2A 及 K3A 學生前往蝴蝶灣社區中心「賽馬會童亮館」參觀，K1A 及 K3B 學生照常上課。 (*K3B 將安排在 2025 年 1 月 22 日參觀。)
- (六) 10 月 25 日(星期五)為校慶日，本園放假一天。
- (七) 10 月 26 日(星期六)舉行校園開放日，歡迎學生及家長出席參與。
- (八) 10 月 31 日(星期四) 舉行公益金便服日，是次活動為公益金資助之「兒童保護及福利服務」籌款，凡參加者是日可穿著便服，照常攜帶書包回校。
- (九) 11 月 27 日(星期三) 參與「賽馬會幼童健齒計劃」安排牙科醫生到校為學生進行口腔檢查。凡參加此項計劃之學生，請家長必須填寫同意書於 10 月 4 日(星期五)前交回班主任彙集轉交校務處辦理。

備註：1. 倘遇三號颱風訊號、黑色或紅色暴雨訊號，所有活動將取消或順延舉行。

此 致
貴 家 長 台 鑒

二零二四年九月三十日



Notice concerning October

30/09/2024

- 1) Whole day class students need to pay the school fee (October) before 10th of the month, you can come to school office to pay or put inside the notice bag. For students who take the school bus, it can also put the school bus bag inside the notice bag.
- 2) 1st October, 2024 (Tuesday) will be the public holiday for the National Day.
- 3) 11th October, 2024 (Friday) will be the public holiday for the Chung Yeung Festival.
- 4) Seasonal Influenza Vaccination School Outreach (Free of Charge)-Nasal Spray Vaccine The 1st Vaccination day is on 17th October, 2024 (Thursday)
Reminder:
 1. If join the scheme last year can bring the vaccination record card for record.
 2. If feel sick at the day please **DON'T** get vaccination. After one week you get well, you can bring the identify documents and notice with parents to go to New Town Medical Centre to get vaccination.
 3. If cannot get the 1st vaccination at school , the student **cannot** get 2nd vaccination at school.
 4. If any inquires please contact New Town Medical Centre Tel :24406618.
- 5) K2A and K3A students will visit the Tuen Mun Butterfly Bay Community Center " Jockey Club Community Hub " on 23rd October, 2024 (Wednesday). However , K1A & K3B students as usual. (*K3B will arrange a visit on 22nd January, 2025)
- 6) 25th October, 2024 (Friday) will be the school Anniversary celebration school holiday.
- 7) The School Open Day will be held on 26th October, 2024 (Saturday). All parents and students are welcome to participate.
- 8) The Dress Casual Day will be held on 31st October, 2024 (Thursday). All participants can wear casual clothes and bring with the schoolbag as usual this day.
- 9) 27th November, 2024 (Wednesday) is participating in the "Jockey Club Children Oral Health Project" will arrange a dentist to come to school to conduct oral examinations for students. For students are participating in this program, parents are required to fill out the consent form and return to the class teacher for centralized processing before 4th October, 2024 .

*If Red rainstorm, Black rainstorm or typhoon signal no.3 have been hoisted by the Hong Kong Observatory, the activity shall be deferred.